

### 醫護專享優惠條款及細則

戲曲中心為答謝本港醫護人員無私付出，更設有多項醫護門票優惠，至 2021 年 6 月 30 日。優惠代碼將透過合資格人士所屬機構或組織公布。醫護人員亦可於親身購票時出示有效職員証。

茶館劇場「粵·樂·茶韻」網頁：<https://www.westkowloon.hk/tc/teahouse>  
票務查詢：(852) 2200 0022，[ticketinfo@wkcd.hk](mailto:ticketinfo@wkcd.hk)

#### 優惠條款及細則

是次優惠受優惠條款及細則所限，適用網上、電話及親身購票。購票時需使用優惠代碼，或於親身購票時出示有效職員証。

「醫護及相關工作人士」指持有醫院管理局轄下公立醫院與診所及私家醫院之有效職員証之人士，或已向有關管理局或委員會註冊在香港執業的醫護專業人員，或保健員、護理員、助理員等護理人員。購票人士或需提供身份及享有優惠的權利之證明（例如有效職員証）。

- 上述優惠專為醫護及相關工作人士而設，門票需由醫護及相關工作人士購買。
- 上述優惠不得與其他優惠同時使用。
- 優惠門票視乎供應，先到先得，售完即止。如有任何更改，將以惠顧時之優惠詳情為準。
- 優惠或只限於指定日期使用及設數量限制。
- 為確保參與者之安全，觀眾及員工於表演場內須全程佩戴口罩。詳情請瀏覽網頁 <https://www.westkowloon.hk/tc/teahouse>

#### 標準條款及細則

- 所有售出的門票均受娛樂門票銷售的標準條款及細則約束。  
詳情請瀏覽網頁：<https://www.westkowloon.hk/tc/tandc>
- 如有任何爭議，將以西九文化區管理局之決定為準。

倘本條款及細則的中文版與英文版有任何不一致之處，概以英文版為準。

## Tea House Theatre Experience Medical Discount Offer Terms and Conditions

As a token of thanks to all medical staff and support personnel during their hardship in this difficult time, the Xiqu Centre is now offering various medical personnel-exclusive discounts valid till 30 June 2021. They will be contacted through their organisation and given a promotional code for these discounts, or simply produce a valid staff ID card at our Ticket Office to enjoy the offer.

Find out more about the Tea House Theatre Experience: <https://www.westkowloon.hk/en/teahouse>  
Ticketing Enquiries: (852) 2200 0022, [ticketinfo@wkcda.hk](mailto:ticketinfo@wkcda.hk)

### Terms and Conditions of the Offer

This offer is available online, via telephone booking or in person, subject to the promotion's terms and conditions and upon providing a discount code or producing a valid staff ID card.

"Medical and Support Staff" refers to holders of valid staff ID of government hospitals and institutes under the Hospital Authority and local private hospitals, or healthcare professionals practising in Hong Kong and registered with their respective boards or councils, as well as care staff such as health workers, personal care workers and ancillary workers. Please note that a proof of identity and concession entitlement (for example a physical valid staff ID card) should be requested.

- The offers should be booked by a medical and support services professional, to qualify for the discount as these are exclusively intended for their benefit.
- The offers are not valid in conjunction with any other promotional offers.
- Discounted tickets are subject to availability and sold on a first come first served basis. Should the offer change, the terms and conditions at the time of purchase will prevail.
- Offer availability may be restricted by date or quota.
- For the safety of participants, visitors and staff should wear a mask at all times in the venue. For further details, please refer to <https://www.westkowloon.hk/en/teahouse>

### Terms and Conditions (Standard)

- All tickets are sold subject to the Standard Terms and Conditions for Sale of Entertainment Tickets. Full details are available at: <https://www.westkowloon.hk/en/tandc>
- In the event of a dispute, the decision of West Kowloon Cultural District Authority will be final.

In the event of any inconsistency between the Chinese and the English versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.